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در جلسه تسهیل در واردات و توسعه صادرات به ریاست فرماندار جلفا؛

چالشهای صادرات کنندگان و واردکنندگان از منظر گمرک و استاندارد بررسی شد

فرماندار جلفا به منظور بررسی چالشهای صادرات و واردات با دعوت از مدیرکل استاندارد استان، مدیرکل گمرک جلفا و

فعالان گمرکی تشکیل جلسه داد.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرستان جلفا، در این نشست که سومین جلسه در این راستا در سال جاری بود، مشکلات فعالان گمرکی در زمینه صادرات و واردات و اخذ

استاندارد از سوی نمایندگان صادرکنندگان مطرح شد.

برخی رویه های اخذ استاندارد زمانبر بوده،و صادرات و واردات را با مشکل مواجه کرده و نیاز به بازنگری های اساسی دارد.

در خصوص رویه های اخذ استاندارد و ارسال کالا به آزمایشگاهها و دامنه فعالیت آنها نا هماهنگیهای متعددی وجود دارد که باعث تاخیر در امور می گردد . به عنوان مثال: در

بحث واردات کالا به علت عدم تجهیز آزمایشگاههای موجود در شهرستان و استان و عدم پوشش دامنه فعالیت آنها ارسال نمونه به آزمایشگاههای سایر استانها باعث اتلاف و

هزینه وارد کنندگان می شود .

 تا زمانی که مسائل ساختاری حل نشود نمی توان مشکلات را حل کرد.

 بحث پراکندگی آزمایشگاه ها هم هست اگر چه نمی توان توقع داشت آزمایشگاه ها متمرکز شوند؛ ولی دسترسی به آن ها سخت و زمان براست
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 آزمایشگاه باید به گمرک لینک شود تا بلافاصله جوابیه را سیستمی ارسال کند. آزمایشگاه می تواند ظرف یکی دو ساعت جواب بدهد اگر با گمرک لینک باشند این فرایند زیاد

طول نمی کشد اگر استاندارد آزمایشگاه را مجاب کند تا با سیستم گمرک لینک شود کارها تسریع می شود.

مدیرکل گمرک جلفا:

نمی خواهیم مانعی در راه صادرات و واردات بگذاریم و وظیفه گمرک تسهیلگری است؛ قطعاً در رفع موانع و مشکلات تلاش می کنیم و رضایت ارباب رجوع رسالت گمرک است.

یحیی دشتی، فرماندار:

کمسیون تسهیل و رفع موانع صادرات و واردات باید بیش از گذشته فعال باشد.

ایجاد آزمایشگاه تعیین ماهیت در شهرستان جلفا، گامی بزرگ برای توسعه صادرات و حمایت از فعالان گمرکی است که باید اتفاق بیافتد.

 نگرش دولت وفاق ملی به مقوله واردات و صادرات بسیار متفاوت تر از گذشته بوده و کاملا همسو با شرایط اقتصادی کشور است.
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